

Better asset protection with a touch

Step-by-Step Instructions

1. Set Up Your Hardware Wallet

- Turn On: Power up your hardware wallet.
- Configure Wallet: Follow the on-screen instructions to create a new wallet or import an existing wallet.
 • Security Setup: Set up a PIN and fingerprint to protect your wallet.

2. Download the Gate.io App

- For Mobile Users: Search "Gate.io" in the app store or scan the QR code on the right to download the app.
- For Desktop Users: Visit https://www.gate.io/web3 to install the wallet.

3. Connect Your Hardware Wallet

- Switch to Web3: Open the app and switch to the Web3 section from the top menu
- Connect Wallet: Connect your hardware wallet to begin your Web3 journey.

Note: Do not use the product if the package is damaged or the wallet has been activated.

Download the App

Search for Gate.io in your app store or scan the QR code to download the app.



How to Use

For feature guides and FAQs, use your phone camera or the Gate.io app to scan the QR code.



Recovery Phrase

Your recovery phrase is the only way to recover and manage your hardware wallet. For security, keep it safe and do not store it on any internet-connected device. We strongly recommend writing it down and storing it securely.

Key Precautions

- 1. Stay Offline: Do not enter the recovery phrase generated by the hardware wallet into any online app wallet, as it will compromise the security of the hardware wallet
- **2. Prevent Leakage:** If someone else gains access to your recovery phrase, they can fully control your wallet and transfer your funds. Ensure no one else knows your recovery phrase.
- 3. Secure Storage: Store the handwritten recovery phrase in a secure, discreet location, such as a fireproof safe. Consider making multiple copies and storing them in different places to avoid loss.
- 4. Loss or Damage: If your hardware wallet is lost, damaged, or stolen, you can use the recovery phrase to restore your assets on a new hardware wallet or compatible software wallet
- 5. Lost or Leaked Recovery Phrase: If your recovery phrase is lost or leaked and your hardware wallet is still usable, immediately transfer the assets to a secure wallet to prevent theft.

Properly safeguarding your recovery phrase is essential for the security of your digital assets. Follow the above guidelines to ensure your asset security

FCC Statement

FUC Statement
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital
device pursuant to part 15 of the FCC Rules.
These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in
a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency
energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause
harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that
interference will not occur in a particular installation, if this equipment does cause harmful
interference to radio or television reception, which can be determined by turning the interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- —Reorient or relocate the receiving antenna.
 —Increase the separation between the equipment and receiver,
 —Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the
- receiver is connected.

 —Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1)This device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device has been evaluated to meet general RF.





资产安全,从指尖开始

快速上手

1. 设置硬件钱包

开机:启动您的硬件钱包。设置钱包:按照屏幕指引,选择创建新钱包或导入已有钱包。安全设置:设置PIN码和指纹,以确保钱包的安全性。

• 手机用户: 在应用商店中搜索 "Gate.io" 或 扫描右侧的二维码下载App • 电脑用户: 可以直接访问 https://www.gate.io/web3 安装钱包

•切换 Web3: 打开App,在顶部菜单中切换到Web3板块。 • 连接钱包: 连接您的硬件钱包, 即可开始您的Web3之旅。

下载 App 在应用商店搜索 Gate.io 或扫描二维码下载 App



使用方法

功能指引及常见问题,请使用



注意: 若包装破损或钱包已被激活,请勿使用。

助记词 (Recovery Phrase)

助记词是恢复和管理硬件钱包的唯一手段。为了确保资产安全,请务必妥善保管,不要在任何可联网的设备 中存储。我们强烈建议手写助记词,并将其保存在安全的地方。

关键注意事项

- 1. 保持离线:不要将硬件钱包生成的助记词输入到任何联网的App钱包中,否则硬件钱包的安全保护将失效。
- 2. 防止泄露: 助记词一旦被他人获取,他们即可完全控制您的钱包并转移其中的资金。务必确保助记词不被 任何人知晓。
- 3. 安全存储:将手写记录的助记词保存在安全、隐秘的地方,例如防火保险箱中。建议制作多份,并分别存 放在不同地点以防意外。
- **4. 硬件钱包丢失或损坏:** 如果硬件钱包丢失、损坏或被盗,您可以使用助记词在新的硬件钱包或兼容的钱包 软件中恢复您的资产。
- **5. 助记词丢失或泄露:** 如果助记词丢失或泄露,且硬件钱包仍可用,请立即将钱包内的资产转移到安全的钱

妥善保管您的助记词是保护您的数字资产安全的关键步骤。请严格遵循以上指南,确保您的资产安全无虞。

